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Op 2 februari j.l. heb ik samen met mijn collega van het ministerie van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid, de heer de Geus, een Algemeen Overleg gevoerd met uw Kamer over het advies van 
de Commissie Het Werkend Perspectief met betrekking tot de positie van Wajong-gerechtigden. 
Daarbij is ook gesproken over de voorgenomen overheveling  van de vanwege de Wet op de 
(re)ïntegratie  arbeidsgehandicapten (REA) verstrekte voorzieningen ten behoeve van het volgen van 
onderwijs die noodzakelijk zijn in verband met een handicap, naar onderwijs. Ik heb tijdens dit AO 
toegezegd uw Kamer in het najaar te informeren over de wijze waarop en de voorwaarden waaronder 
deze overheveling kan plaatsvinden. 
Zoals hierna wordt aangegeven, zal de overheveling niet kunnen worden afgerond voor de datum van 
de intrekking per 1 januari a.s. van de Wet REA. Met het oog daarop is in de Wet Invoering en 
financiering Wet werk en inkomen naar arbeidsvermogen (IWIA) een overgangsbepaling opgenomen 
waarmee wordt gewaarborgd dat tot het moment van de overheveling de desbetreffende voorzieningen 
verstrekt kunnen blijven worden vanuit het domein van de sociale zekerheid. 
 
Tijdens het AO heb ik al aangegeven dat het overhevelen van de verantwoordelijkheid voor de 
verstrekking  van deze voorzieningen naar het onderwijsdomein  een complexe operatie is, die  
zorgvuldig voorbereid en uitgevoerd moet worden. Met name op het vlak van de financiering, 
organisatie en de uitvoering dienen er goede afspraken te worden gemaakt. Ook vanuit uw Kamer werd 
sterk aangedrongen op het betrachten van de nodige zorgvuldigheid. Belangrijk is dat er bij de 
overheveling van de verantwoordelijkheid van SZW naar OCW geen overgangsproblemen optreden en 
dat er draagvlak is bij zowel het onderwijsveld als de gehandicaptenorganisaties. Tot slot zal ook 
duidelijk moeten zijn wat een en ander kost aan programmamiddelen (ook meerjarig) en 
uitvoeringskosten.  
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Vanwege de boven beschreven noodzaak om zeer zorgvuldig op te treden en om basisvoorstellen voor 
overheveling te verkennen en te ontwikkelen heb ik het onderzoeksinstituut NIZW gevraagd om in 
overleg met het onderwijsveld, de gehandicaptenorganisaties, de leerlingen en studentenorganisaties  
en de huidige verstrekker het Uitvoeringsinstituut Werknemersverzekeringen (UWV) te komen tot een 
onafhankelijk en breed gedragen beleidsadvies, inclusief de daarbij geldende (rand)voorwaarden en 
consequenties. Het NIZW zal op hoofdlijnen daartoe de volgende activiteiten uitvoeren: een verkenning 
van de huidige verstrekkingenpraktijk;  het verkennen van de mogelijke varianten, waarmee aan de 
overheveling vorm kan worden gegeven en de consequenties daarvan; het bepalen van het draagvlak 
voor de verschillende varianten met betrekking tot overheveling en een financiële doorrekening ervan. 
 
Onlangs heeft het NIZW een eerste voortgangsrapportage opgeleverd. Met het UWV wordt de huidige 
verstrekkingenpraktijk in kaart gebracht. Met de VNG en het onderwijsveld worden de varianten 
verkend van het onderbrengen van voorzieningen bij de gemeenten (vervoer) en/of bij de Regionale 
Expertise Centra/Commissies voor Indicatiestelling in het kader van leerlinggebonden financiering. 
Duidelijk is geworden dat het maken van een goed doortimmerd en breed gedragen voorstel en het 
overleg daarover met de betrokken organisaties meer tijd vergt dan oorspronkelijk voorzien. Als er met 
het onderwijsveld overeenstemming is over de marsroute zal ook nog het draagvlak gemeten moeten 
worden gemeten bij ouderorganisaties en gehandicaptenorganisaties. Daarna zullen de financiële 
consequenties kunnen worden doorgerekend. 
 
Verwachting is dat de eindrapportage van het onderzoek volgend jaar maart door het NIZW kan worden 
opgeleverd. Deze rapportage zal ik zo spoedig mogelijk daarna aan uw Kamer sturen.  
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